

No. 14236. CONVENTION ON THE RECOGNITION OF DIVORCES AND LEGAL SEPARATIONS, CONCLUDED AT THE HAGUE ON 1 JUNE 1970<sup>1</sup>

N° 14236. CONVENTION SUR LA RECONNAISSANCE DES DIVORCES ET DES SÉPARATIONS DE CORPS. CONCLUE À LA HAYE LE 1<sup>er</sup> JUIN 1970<sup>1</sup>

ACCEPTANCE of territorial application under article 29

ACCEPTATION d'application territoriale prévue par l'article 29

*Declaration received by the Government of the Netherlands on:*

*Déclaration reçue par le Gouvernement néerlandais le :*

3 September 1975

3 septembre 1975

SWEDEN

SUÈDE

(The declaration of application to the Bailiwick of Guernsey, the Bailiwick of Jersey and the Isle of Man, made upon ratification by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, will take effect as regards the relations with Sweden on 2 November 1975.)

(La déclaration d'application au Bailliage de Guernesey, au Bailliage de Jersey et à l'île de Man, formulée lors de la ratification par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, entrera en vigueur dans les rapports avec la Suède le 2 novembre 1975.)

*Certified statement was registered by the Netherlands on 30 October 1975.*

*La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 30 octobre 1975.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 978, p. 393.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 978, p. 393.